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دستگیری قاتل جوان هلیلانی پس از 5 سالخبــــــر
ســپهرغرب، گــروه خبــر: فرمانــده انتظامــی اســتان ایلام 
از دســتگیری قاتــل فراری 24 ســاله پس از پنج ســال فرار در 

عملیات ضربتی پلیس خبر داد.
سردار جمال ســلمانی ظهر یکشنبه 26 اسفندماه گفت: 
در پــی نزاع دســته جمعــی منجر به قتــل جوان 20 ســاله در 

فروردین مــاه ســال 1399 در شهرســتان هلیــلان و متــواری 
شــدن قاتــل، کارآگاهــان پلیــس آگاهــی پــس از پنــج ســال 
کار تخصصــی، ردپــای قاتــل را در یکــی از اســتان های مرکزی 

شناسایی کردند.
وی افــزود: کارآگاهــان پلیــس آگاهی اســتان بــا اقدامات 

پلیســی محل اختفاء قاتل که هویت خــود را جعل کرده بود 
شناســایی و پــس از هماهنگــی و اخــذ نیابــت قضائــی طــی 

عملیاتی ضربتی او را دستگیر کردند.
در  متهــم  داد:  ادامــه  ایــلام  اســتان  انتظامــی  فرمانــده 
تحقیقــات پلیــس پــس از مواجهــه با شــواهد و مســتندات 

مســتدل به قتــل ارتکابی اعتــراف و انگیزه خــود را اختلافات 
شخصی عنوان کرد.

سردار سلمانی با بیان اینکه متهم پس از تشکیل پرونده 
به مرجع قضائی معرفی شــد، خاطرنشان کرد: از شهروندان 
اعمــال  وقــوع  از  پیشــگیری  به منظــور  داریــم  خواســت  در 
مجرمانــه در مواقع بــروز اختلافات از درگیــری پرهیز و موارد 
را بلافاصله از طریق مراجع قضائی و انتظامی پیگیری کنند.

ح اصلاح الگوی کشت در کردستان اجرا شود طر
گــروه خبــر: معــاون هماهنگــی  ســپهرغرب، 
امــور اقتصــادی و توســعه  منطقه ای اســتاندار 
کردســتان بــر اجــرای طــرح اصلاح الگوی کشــت 
در اســتان تأکید کرد و گفــت: طرح اصلاح الگوی 
کشت در سال 1401 ابلاغ شده اما دارای ایرادات 
اساســی است که ســال آینده باید در دستور کار 

قرار گیرد.
ارســلان ازهــاری پیش از ظهر امروز در جلســه 
کارگروه اشــتغال و ســرمایه گذاری اســتان که در 
ســالن شــهدای گمنــام اســتانداری در ســنندج 
برگزار شــد، با تبریک میلاد با ســعادت کریم اهل 
بیــت ، اظهار کرد: از ابتدای شــروع بــه کار بنده در 
استان دبیرخانه شورای اشتغال به جایگاه خود 
بازگشــت و با تلاش همه دستگاه های اجرایی در 
این ســه ماهه پایان ســال حرکــت خوبی صورت 

گرفته است.
وی خاطرنشــان کــرد: از مدیــرکل جدید اداره 
بــه شــناخت و  بــا توجــه  انتظــار داریــم  کل کار 
تجربــه ای کــه دارنــد در مســیر تحقــق اهــداف و 

برنامه ها گام بردارند.

معــاون هماهنگی امور اقتصادی و توســعه  
کــرد:  تصریــح  کردســتان  اســتاندار  منطقــه ای 
ارتقــای بهــر ه وری نیــروی کار و نیــروی انســانی از 
مســائل مهمــی اســت کــه 2.5 درصد از هشــت 
درصــد رشــد اقتصــادی بــه آن اختصــاص داده 

شده است.
ازهاری از مســئله اقتصادی و معیشــت مردم 
به عنوان اصلی ترین اولویت مدیریت اســتان نام 
برد و گفت: در این راســتا اقدامــات خوبی انجام 
شــده، اما نیاز بــه کار و تلاش جدی تــری داریم و 
امیدواریم که به ســمت آینده روشــن تری حرکت 

کنیم.
وی بــا تأکید بر ضرورت توجه هرچه بیشــتر به 
ارتقــای بهره وری نیــروی کار گفــت: برنامه ریزی و 
تمهیدات لازم در این خصوص باید انجام شود.

بین المللــی  نمایشــگاه  بــه  هــم  گریــزی  وی 
اســتان در شــهر ســنندج زد و با انتقــاد از مکان 
فعلی نمایشــگاه تخصصی، گفــت: این مکان به 
لحــاظ موقعیــت و اســتاندار وضعیــت مطلوبی 

ندارد.

معــاون هماهنگــی امور اقتصادی و توســعه  
منطقه ای استاندار کردستان تصریح کرد: هرچند 
ما موافق برگزاری نمایشــگاه بهاره نبودیم، اما با 

نظر مساعد متولیان امر برگزار شد.
  ضرورت توســعه، مسئله اقتصاد دیجیتال 

در کردستان
ازهاری بــا بیان اینکه نمایشــگاه برگزار شــده 
به عنــوان آخرین نمایشــگاه برگزار شــده در این 
نمایشگاه از لحاظ کیفیت، بسیار در سطح پایینی 
بــود، عنــوان کــرد: از اتــاق بازرگانــی و نهادهــای 
متولی این نمایشگاه انتظار داریم در کوتاه ترین 

زمان ممکن ایرادات و مشکلات را رفع کنند.
وی اضافــه کــرد: در برنامــه هفتــم توســعه، 
مســئله اقتصاد دیجیتال مــورد توجه قرار گرفته 
اســت کــه این مهــم بایــد در دســتور کار کارگروه 

اشتغال و سرمایه گذاری استان نیز قرار گیرد.
معــاون هماهنگی امــور اقتصادی اســتاندار 
کردســتان افزود: با توجه به پیشــرفت فناوری و 
فناوری های جدید در دنیــای امروز نباید از حوزه 

اقتصاد دیجیتال غافل شویم.

ازهــاری خواســتار حضــور فعــالان ایــن حوزه 
در کارگروه هــا شــد و ظرفیت هــا و مســائل خود 
را مطــرح کننــد، تصریح کرد: طــرح اصلاح الگوی 
کشت در سال 1401 ابلاغ شده، اما دارای ایرادات 
اساســی است باید با رفع این ایرادات در راستای 

اجرای آن در سال آینده اهتمام داشته باشیم.
به گفته وی، طرح اصلاح الگوی کشت تدوین 
شــده، متناسب با شــرایط استان نیست با توجه 

به بوم ایرادات آن رفع و سپس اجرایی شود.
بــا  کردســتان  اســتاندار  اقتصــادی  معــاون 
تأکیــد بــر ضــرورت پرداخــت به موقع تســهیلات 
مشــاغل خانگی، اذعــان کرد: بانک های اســتان 
پرداخت هــای خــود را تا پایان ســال انجام دهند 

که تاکنون عملکرد 11 ماهه خوب بوده است.
ازهــاری تصریــح کــرد: برخی بانک هــا عملکرد 
خوبــی در حوزه مشــاغل خانگی داشــته اند و از 
عملکــرد برخــی دیگــر ناراضی هســتیم کــه برای 
سال آینده هیچ گونه توجیهی را قبول نمی کنیم 

و کوتاه نخواهیم آمد.
بــه گفتــه وی، بانک هایــی که عملکــرد خوبی 

در  داشــته اند  اشــتغال  تســهیلات  پرداخــت  در 
توزیع اعتبارات ســال آینده در ردیف ســه و چهار 

اختصاص منابع و تسهیلات خواهند بود.
معــاون هماهنگــی امــور اقتصــادی اســتاندار 
کردستان به برگزاری جشن گل ریزان ویژه آزادسازی 
زندانیــان جرایم غیرعمد نیز اشــاره و تأکیــد کرد: از 
ادارات، بانک ها و خیران اســتان درخواســت داریم 
که با توجه به منابع و ظرفیت های خود در این امر 

خداپسندانه شرکت کنند.

درخواست رئیس دادگستری دهلران؛

سهم اشتغال بومی ها در شرکت های دهلران دیده شود

دادگســتری  رئیــس  خبــر:  گــروه  ســپهرغرب، 
مدیــران  از  ایــلام  اســتان  جنــوب  در  دهلــران 
ایــن  در  مســتقر  شــرکت های  گرداننــدگان  و 

شهرســتان مــرزی و سرشــار از منابــع نفــت و گاز 
خواست که سهم اشتغال و به کارگیری نیروهای 

بومی در این مجموعه ها دیده شود.

همراهــی  بــا  یکشــنبه  روز  تیرافکــن،  بهنــام 
مجموعــه قضائی دهلران در دیدار با مســئولان 
شــرکت های نفــت و گاز ایــن شهرســتان، اظهــار 
کــرد: یکــی از موضوعــات مهمــی که در راســتای 
تحقق مصوبات کمیسیون کارگری در دستور کار 
مجموعه قضائی شهرســتان قــرار گرفته، بازدید 
ســرزده و میدانی از شرکت های فعال در منطقه 

است.
وی با اشــاره به تعویق چند ماهه کمیسیون 
کارگــری دهلــران، افــزود: بــه طــور قطــع، برای 
پیگیــری و حــل مشــکلات کارگــران، به ویــژه در 
همچنیــن  و  بومــی  نیروهــای  اشــتغال  زمینــه 
رفــع موانع شــرکت ها، از این پس نشســت های 
کمیســیون کارگری به صورت مســتمر و ماهیانه 
برگــزار  شهرســتان  قضایــی  دســتگاه  توســط 

خواهد شد.
رئیس دادگســتری دهلران تصریــح کرد که بر 
اساس ماده 47 برنامه ششم توسعه، استفاده 

از ظرفیــت پیمانــکاران بومــی بایــد مــورد توجه 
همه شرکت های فعال در منطقه باشد و نادیده 

گرفتن پیمانکاران بومی پذیرفتنی نیست.
تیرافکــن بــا اشــاره بــه اهمیــت پــروژه »ان.

جی.ال« دهلران به عنوان یکی از پروژه های مهم 
اســتان ایلام، یادآور شد: خوشبختانه، بر اساس 
بررســی ها، ایــن شــرکت حقــوق و مزایــا و حتــی 
عیدی و سنوات کارگران خود را پرداخت کرده که 

این اقدام شایسته قدردانی است.
وی در خصوص تعدیل نیروهای شــرکت های 
حــوزه نفــت و گاز دهلران، گفــت: در صورت لزوم 
ایــن  اگــر قــرار باشــد در پروژه هــای نقــت و گاز 
شهرســتان، تعدیــل نیــرو صــورت بگیــرد، بایــد 

اولویت با نیروهای غیربومی باشد.
پایــان  در  دهلــران  دادگســتری  رئیــس 
خاطرنشــان کرد: امنیت پروژه ها، کــه اغلب ملی 
هســتند، خــط قرمــز دســتگاه قضایــی اســت و 
هیچ کس حق ندارد در مســیر اجرای آن ها اخلال 

ایجاد کند.
شهرســتان دهلــران در جنــوب اســتان ایلام، 
بــا برخــورداری از منابع غنی نفتی، مزیت نســبی 
و  گاز  نفــت،  صنایــع  توســعه  و  راه انــدازی  در 

پتروشیمی دارد.
شــرکت نفت و گاز غرب )زیرمجموعه شــرکت 
ملــی نفت ایــران( که بــر اســتخراج و بهره برداری 
از میدان هــای بــزرگ نفــت و گاز در غــرب کشــور 
تمرکز دارد، »اویک« )OIEC( شــرکت مهندسی و 
توسعه نفت که در پروژه های توسعه ای میادین 
آبــان مشــارکت دارد، شــرکت حفــاری شــمال و 
شــرکت ملــی حفاری ایــران که در حــوزه خدمات 
حفــاری، تکمیــل چــاه و تعمیرات فعالیــت دارند 
از مهم تریــن شــرکت های فعال حــوزه نفت و گاز 

دهلران به شمار می روند.
شــرکت های  نیــز  حاضــر  حــال  در  همچنیــن 
پتروشــیمی دهلــران و ان.جــی. ال 3100 در این 

شهرستان در حال راه اندازی هستند.

مدیرکل گمرکات استان ایلام:

مشکلات زیرساختی مرز مهران باید حل شود
سپهرغرب، گروه خبر: مدیرکل گمرکات استان 
ایــلام با اشــاره بــه مشــکلات زیرســاختی در مرز 
مهران، خواستار اجرای دقیق دستورالعمل های 
مربوط به ســاماندهی مبادی ورودی و خروجی 

کشور شد.
سهراب کمری امروز یکشــنبه 26 اسفندماه در 
نشســت شــورای هماهنگــی ادارات تابعــه وزارت 
اقتصاد و دارایی در استان با تأکید بر نقش محوری 
گمرک در مدیریت مبادی ورودی و خروجی کشــور، 
اظهار داشت: مطابق ماده دو قانون امور گمرکی، 
گمــرک وظیفه هماهنگی در این مبادی را بر عهده 

دارد بــا ایــن حــال، در مــرز مهــران، گمرک بــه ارائه 
خدمات به ســازمان ها، رانندگان و تجار مشــغول 
شــده، در حالــی کــه ایــن مســئولیت ها در حیطه 

وظایف سایر دستگاه های مربوطه قرار دارد.
وی بــا اشــاره به تاریخچــه واگــذاری 15 هکتار از 
اراضــی بازارچــه مهــران به گمــرک در ســال 1382، 
گفــت: ایــن اراضــی در ســال 1392 بــه نــام دولــت 
جمهوری اسلامی ایران و بهره برداری گمرک سنددار 
شــد همچنیــن، در ســال 1395، دســتورالعمل 
ســاماندهی و تقویت مدیریت مبادی آبی و زمینی 
کشــور توسط شــورای امنیت ملی ابلاغ شد که بر 

اســاس آن، یک درب ورودی و خروجی به سرزمین 
اصلی و یک درب در نقطه صفر مرزی تعیین شــده 
است اما تاکنون این دستورالعمل به درستی اجرا 
نشــده و در حــال حاضــر، در مرز مهران شــاهد دو 
درب ورود و خــروج به ســرزمین اصلی و چهار درب 

در نقطه صفر مرزی هستیم.
مدیــرکل گمــرکات ایــلام بــا اشــاره بــه تــردد 
روزانــه 500 کامیون و 400 غرفــه دار در محوطه 
تجــاری مرز مهــران، افزود: این محوطــه نیازمند 
ســرویس های  ماننــد  ضــروری  زیرســاخت های 
دیوارکشــی  و  روشــنایی  آبخــوری،  بهداشــتی، 

پیرامونــی اســت. بــا این حــال، مطابــق قوانین، 
ســازمان  عهــده  بــر  زیرســاخت ها  ایــن  تأمیــن 
اجــازه  گمــرک  و  اســت  جــاده ای  حمل ونقــل 

هزینه کرد در این زمینه را ندارد.
کمــری ضمــن درخواســت از مســئولان برای 
حل این مشکل تصریح کرد: یا باید زمین مذکور 
بــه پایانه واگذار شــود تا مطابق دســتورالعمل، 
اقدامات لازم انجام گیرد، یا ســازمان حمل ونقل 
جاده ای موظف به اجرای تعهدات خود، ازجمله 
ســاخت دیوار پیرامونی و ایجــاد امکانات رفاهی 

شود.

تعــداد  کاهــش  ضــرورت  بــر  پایــان  در  وی 
دروازه هــای ورود و خــروج بــه یــک دروازه اصلی 
تأکیــد کــرد و گفــت: در حــال حاضــر، روزانه 500 
دســتورالعمل  یــک  پشــتوانه  بــدون  کامیــون 
مشــخص از دروازه مجــاور پایانه عبــور می کنند 
کــه در آینــده می تواند مشــکلات بیشــتری برای 
گمرک ایجاد کند. باید این دروازه ها ســاماندهی 
شــوند و همان طور که در پایانــه امکاناتی مانند 
روشــنایی و دوربین های مداربسته فراهم شده، 
در محوطه تجاری مرز مهران نیز چنین اقداماتی 

صورت گیرد.

فرماندار بانه:

طرح واردات مستقیم کالا باعث افزایش 
درآمد مرزنشینان می شود

سپهرغرب، گروه خبر: فرماندار بانه گفت: 
اجــرای طــرح واردات مســتقیم کالا در مــرز 
ســیرانبند بانه رونق تجارت و افزایش درآمد 
مرزنشــینان را در ایــن شهرســتان بــه دنبال 

دارد.
بــه  یکشــنبه  روز  محمدرضایــی  احمــد 
کالا  مســتقیم  واردات  طــرح  اجــرای  آغــاز 
از مــرز ســیرانبند بانــه اشــاره و اظهار کرد: 
ایــن طــرح واردکننــدگان  از اجــرای  پیــش 
مجبــور می شــدند مســیر طولانــی را برای 
ایــن  و  کننــد  طــی  کالاهایشــان  واردات 
تحمیــل  آن هــا  بــر  را  اضافــی  هزینه هــای 

می کرد.
وی ادامــه داد: بــا همــکاری گمــرک ایــن 
طــرح اجرایــی شــده و از این به بعــد به طور 
مســتقیم کالا از عــراق وارد ســیرانبند و بعد 
مســافت و خطرات تردد و هزینه های اضافی 

دیگر حذف می شود.

فرمانــدار شهرســتان بانــه بیــان کــرد: بــا 
اجرای این طرح از این به بعد ســهم بیشتری 
هــم از تخفیفات گمرکــی از ســوی کارگزاران 
واریــز می شــود و  بــه حســاب مرزنشــینان 
اینگونه درآمد مرزنشــینان مشــمول در این 

شهرستان افزایش پیدا می کند.
محمدرضایی با اشــاره بــه اینکه جمعیت 
مرزنشــینان شهرســتان بانه حدود 35 هزار 
نفر اســت، یادآور شد: در حال حاضر واردات 
و صادرات کالا و تردد مسافر از مرز سیرانبند 

بانه انجام می شود.

در  خــودرو  کابوتــاژ  زیرســاخت های    
سیرانبند بانه مهیا است

کابوتــاژ  زیرســاخت  اینکــه  بیــان  بــا  وی 
خــودرو در مــرز ســیرانبند بانه فراهم شــده 
اســت، گفت: رایزنی هــای لازم در این رابطه 
آن  کــردن  اجرایــی  پیگیــر  و  شــده  انجــام 

هستیم.
یــادآور شــد:  بانــه  فرمانــدار شهرســتان 
روزانه بین 300 تا 700 مسافر از مرز سیرانبند 
صــادرات  و  واردات  و  می کننــد  تــردد  بانــه 
هــم انجــام می شــود و بــا برنامه ریزی هایی 
به دنبال افزایش و رونق این رویه های تجاری 

هستیم.
مرز ســیرانبند بانــه دومیــن و نزدیکترین 
مرز استان کردستان با اقلیم کردستان عراق 
اســت. شهرســتان مــرزی بانه بــا 158 نفر در 
270 کیلومتــری غــرب ســنندج مرکز اســتان 

واقع شده است.

سرمایه گذاری 17 هزار میلیارد ریالی
 در شهرک های صنعتی کردستان

ســپهرغرب، گروه خبر: مدیرعامل شرکت شهرک های 
صنعتی کردســتان گفت: افزون بــر 17 هزار میلیارد ریال 
ســرمایه گذاری با عقد 50 قرارداد در شهرک ها و نواحی 

صنعتی استان در سال 1403 انجام شد.
بــا  نشســتی  در  یکشــنبه  روز  امانــی  حمیدرضــا 
خبرنــگاران در ســنندج اظهار کرد: 50 قــرارداد واگذاری 
زمین به مســاحت 6 هکتــار با متقاضیان واجد شــرایط 
در شــهرک ها و نواحی صنعتی اســتان طی ســال جاری 
منعقــد شــد و اینگونه تعــداد کل قراردادهــای منعقد 

شده در استان به هزار و 639 مورد رسید.
وی اضافــه کــرد: با واگــذاری 6 هکتار زمیــن صنعتی 
زمینه اشــتغال 507 نفر فراهم و میزان ســرمایه گذاری 

انجام شده هم 17 هزار و 200 میلیارد ریال است.
مدیرعامــل شــرکت شــهرک های صنعتی کردســتان 
تعریــف  را  شــرکت  ایــن  امســال  برنامه هــای  ازجملــه 
بــرای تحقــق  افــزود:  پروژه هــای زیرســاختی خوانــد و 
اجــرای  کار،  و  کســب  رونــق  بــرای  نیــاز  مــورد  محیــط 
پروژه های زیرســاختی در چهار شــهرک صنعتی واقع در 

شهرستان های سنندج، سقز و قروه عملیاتی کردیم.
امانی ادامه داد: زیرســاخت های لازم در در این چهار 
شــهرک به مســاحت 205 هکتــار فراهم و با ایــن اقدام 
زمینــه اشــتغال پنج هزار نفــر ایجاد شــده و اراضی این 
شــهرک ها از ســال آینده آمــاده واگذاری بــه متقاضیان 

است.
وی بیــان کــرد: از محــل اعتبــارات داخلــی و عمرانی 
بیــش از هــزار و 200 میلیــارد ریــال اعتبــار بــرای ایجــاد 
زیرســاخت ها در شــهرک ها و نواحی صنعتی اســتان در 

سال جاری هزینه شده است.
  بازپس گیری پنج هکتار زمین صنعتی در کردستان

مدیرعامل شــرکت شــهرک های صنعتی کردستان با 
اشــاره به اینکــه تعریف پروژه های این شــرکت با در نظر 
گرفتن مســائل زیست محیطی انجام شده، گفت: پروژه 
شهرک انرژی خورشــیدی در شهرستان قروه در راستای 
توجه به مسائل زیست محیطی و استفاده از انرژی پاک 

تعریف و مصوب شده است.
امانی از دیگر رســالت های این شــرکت را رسیدگی به 
قراردادهــای راکــد اراضــی صنعتی خواند و یادآور شــد: 
امسال هفت جلسه پایش و رسیدگی به این قراردادها 
در اســتان تشــکیل شــده اســت کــه در آن 136 پرونده 
مطــرح و در نتیجه به 74 پرونده مهلت ســاخت و ســاز 

داده شد.
وی اظهــار کرد: در نتیجه جلســات مذکور 62 پرونده 
اراضــی صنعتــی در شــهرک ها و نواحی صنعتی اســتان 
هم فســخ قرارداد آنها انجام و پنــج هکتار زمین بازپس 

گرفته شد.

رئیس شبکه دامپزشکی سنندج خبر داد؛
توقیف 26 راس اسب زنده از محل های 

کشتار اسب در کردستان
ســپهرغرب، گــروه خبــر: رئیــس شــبکه دامپزشــکی 
ســنندج از توقیــف 26 راس اســب زنــده از محل هــای 

کشتار اسب در استان خبر داد.
پویا علی محمــدزاده در گفت وگو با خبرنگاران اظهار 
کرد: با هماهنگی دســتگاه قضائــی و به منظور برخورد 
بــا عوامــل کشــتار اســب، 31 مأموریــت انجــام که 23 
مورد آن منجر به تشــکیل پرونده در دادســرا شده و در 
این خصــوص برای 32 نفر از متخلفــان پرونده قضایی 

تشکیل شده است.
وی افــزود: طــی مأموریت های انجام شــده مقدار 11 
هزار و 300 کیلوگرم گوشــت اسب ضبط و توقیف شده 
و تعــداد 26 رأس اســب زنــده نیــز از محل هــای کشــتار 
اســب توقیــف شــده و دو محل نیــز با دســتور قضائی 

پلمب شده است.
در ادامــه رئیــس اداره نظــارت بر بهداشــت عمومی 
اداره کل دامپزشــکی کردســتان نیز در ایــن رابطه اعلام 
کــرد: در راســتای نظــارت بــر گوشــت قرمــز مصرفــی در 
رســتوران ها و مراکز طبخ غذای سطح استان اکیپ های 
و  اصنــاف  اتــاق  بهداشــت،  مرکــز  تعزیــرات،  مشــترک 
بــه  اقــدام  شــبکه های دامپزشــکی در ســطح اســتان 
نمونه بــرداری از گوشــت های موجــود در ایــن مراکز به 

صورت تصادفی کرده است.
پویا رجبی نیا اضافه کرد: نمونه ها پس از آماده سازی 
به آزمایشگاه مرکز تشخیص سازمان دامپزشکی کشور 
جهت تعیبن نوع ژنوم حیوانی ارسال و پس از مشخص 
شدن نتایج، یک رســتوران متخلف شناسایی و پلمب و 

برای مالک پرونده قضائی تشکیل شد.
وی اضافه کرد: در مابقی نمونه های اخذ شده هیچ 

موردی از مصرف گوشت اسب مشاهده نشده است.
معاونــت ســلامت اداره کل دامپزشــکی کردســتان 
نیز عنوان کرد: شــبکه های دامپزشــکی تابعه به  صورت 
شــبانه روزی نظارت هــای لازم را بر مراکــز تولید، فرآوری، 
نگهــداری، توزیــع و عرضــه فرآورده هــای خــام دامــی، 
رستوران ها، فروشگاه های زنجیره ای و... را اعمال کرده 
و هــم اســتانی های عزیــز با اطمینــان کامــل می توانند 
نیازمندی هــای خود را از مراکز تحت نظارت دامپزشــکی 

تهیه کنند.
عابــد نمــدی افــزود: شــهروندان در هنــگام خریــد 
گوشــت قرمــز بــه مهر لاشــه و لیبــل دامپزشــکی توجه 
کنند. همچنین لازم اســت مالــکان دامداری ها از اجاره 
دادن مــکان دامــداری بــه افــراد ناشــناس خــودداری 
کــرده و در صــورت رؤیت هرگونه مورد مشــکوک موارد 
را ســریعاً به ســامانه 1512 اداره کل دامپزشکی استان 

کردستان اعلام کنند.

خبر

365 هزار نفر در استان ایلام تحت پوشش بیمه سلامت هستند
ســپهرغرب، گروه خبر: مدیرکل بیمه ســلامت 
ایــلام بــا اشــاره بــه پوشــش بیمــه ای 365 هزار 
نفــر در ایــلام، گفت: از ایــن میزان 240 هــزار نفر 

را جمعیت روستایی و عشایر تشکیل می دهند.
نورالدین رحیمی روز یکشــنبه 26 اســفندماه 
رســانه های  خبرنــگاران  بــا  خبــری  نشســت  در 
جمعی با محوریت پویش »نه به مصرف بی رویه 
دارو« گفت: ســرعت، دقت و انصاف در انعکاس 
مسائل و نقدهای دغدغه مند از سوی رسانه ها، 
به ویــژه در حوزه ســلامت، به بهبــود فرآیندهای 

خدمت رسانی کمک شایانی کرده است.
وی بــا تأکیــد بــر اهمیــت امنیــت و ســلامت 
جامعــه،  هــر  اساســی  اصــل  دو  به عنــوان 
افــزود: رســانه ها در تبییــن مســائل سیاســی و 
تــا  پیشــگیری  از  ســلامت،  حــوزه  اطلاع رســانی 

استفاده بهینه از خدمات، نقش بی بدیلی دارند.
مدیــرکل بیمــه ســلامت اســتان ادامــه داد: 
356 هــزار نفر در اســتان در قالــب صندوق های 

مختلف تحت پوشش بیمه سلامت هستند.
رحیمی خاطرنشــان کرد: از این میــزان 240 هزار 
نفر را جمعیت روســتایی، عشایر و شــهرهای زیر 20 
هزار نفر تشکیل می دهند، ضمن اینکه ارائه خدمات 

به پنج دهک اول جامعه هدف رایگان است.
وی تصریــح کرد: بــا توجه به تجزیــه و تحلیل 
داده ها در حوزه دارو، شاهد مصرف خودسرانه، 
بی رویــه و بدون تجویز پزشــک و خوددرمانی در 

سطح استان هستیم.
مدیــرکل بیمه ســلامت اســتان اظهــار کــرد: در 
میانگین اقلام دارویی، اســتان ایلام با 4.5 قلم دارو 
در هر نسخه مقام نخست کشور را دارد در حالی که 

میانگین کشوری 3.7 قلم دارو در هر نسخه است.
رحیمی اضافه کرد: همچنین اســتان ایلام بنابر 
تعداد جمعیت، 3.5 برابر میانگین کشوری مصرف 
سرم دارد و نسبت به میزان جمعیت مصرف سرم 

استان ایلام نسبت به کردستان سه برابر است.
وی یــادآور شــد: از 10 قلم داروی اول مصرفی 
استان، 6 قلم تزریقی است که یک آمار بسیار بالا 

در کشور محسوب می شود.
وی بــا اشــاره بــه راه انــدازی صنــدوق بیماران 
خاص در استان متذکر شد: هم اکنون 112 بیماری 

در این صندوق مشخص و معرفی شده است.
وی عنــوان کــرد: در راســتای خدمات رســانی 
بــه جامع هــدف، تعهــد بیمه ســلامت بــه مراکز 
درمانــی طرف قرارداد بــدون محدودیت انجام و 

برای پرداخت هزینه مشکلی وجود ندارد.


